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  VERSLAG OP HOOFDLIJNEN 

 
Verslag van de 12e  vergadering van de Raad van Advies, 

23 maart 2017 te Utrecht 
 
 
Aanwezig: Douwe Breimer (voorzitter), Jan van Ree, Hans Büller, Josee Hulshof, Gerard van 
Odijk, Bert Leufkens (CBG), Hugo Hurts (CBG) 
 
Secretaris (verslag): Max Polano. 
 
 

1. Opening 
De voorzitter opent de 12e vergadering van de Raad van Advies en verwelkomt alle 
aanwezigen.  
 

2. Mededeling 
Afwezig: Jacqueline Broerse 
 
Géén ‘conflict of interest’ gemeld.  
 
Procedure opvolging Bert loopt. Gesprekken met 3 kandidaten in april. In twee 
commissies, samengesteld uit onder meer afgevaardigden van CBG en VWS. 
Begeleiding door Algemene Bestuursdienst. Er hebben zich meerdere kandidaten 
gemeld. Een strategisch profiel is belangrijk; evenwicht tussen wetenschap, 
bestuurlijke ervaring en gezaghebbendheid. Keuze voor leiderschap moet in lijn van de 
doelstellingen liggen, niet gestoeld op politieke afwegingen. Het profiel zal worden 
gestuurd aan de leden.  
 
Huisvesting loopt verder vertraging op. De bouw loopt verder vertraging op. Verlies zo 
groot dat de bouwcombinatie daar eerst zekerheid over wil hebben. Dat loopt via 
arbitrageprocedure. De bouwcombinatie is zelf ook instabiel; een paar bouwbedrijven 
staan er slecht voor. Voor RIVM is het probleem nog veel groter.  
 
CBG en IGZ groeien. Gebouw zit vol. Samen zoeken naar oplossing. Maar ook dat zit 
muurvast in de bureaucratie. 
 
Brexit staat vast; artikel 50 wordt op 29 maart in werking gesteld. Gesprek over wat 
ons te wachten staat is nu echt op gang gekomen. De houdbaarheid van het systeem 
staat onder grote druk. Lidstaten gevraagd om capaciteit uit te breiden. Er zijn zorgen 
over de continuïteit bij EMA. Wensen zijn kort geleden bekend gemaakt. De vestiging 
van de EMA moet goed bereikbaar zijn. Verkeersknooppunt dat niet over te grote 
afstand bereikbaar moet zijn. Alle voorzieningen moeten in directe omgeving aanwezig 
zijn. Land dat EMA wil hebben moet zorgen voor een soepele transfer. EC gaat ook 
wensen bekend maken, maar houdt afstand tot de procedure omdat het door de Raad 
van Ministers wordt afgehandeld. Belang voor vestiging EMA in lidstaat blijft ook de 
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aanwezigheid van een sterke nationale toelatingsautoriteit. Dat heeft de situatie in VK 
aangetoond. Met deze belangrijke dimensie steeds rekening worden gehouden, zoals 
bij de keuze over het overnemen van het werk van VK en de ontwikkeling van het CBG. 
Nederland lijkt aantrekkelijk voor overname van werk uit VK omdat alleen de 
jaarvergoeding verschuldigd is. Maar het levert wel veel werk op, terwijl vergoeding 
laag is.  
 

3. Verslag 11e vergadering Raad van Advies 
 
Het verslag is, met correcties, vastgesteld.  
 
Naar aanleiding van spreekt CBG zijn waardering uit over het uitgebrachte advies. 
Uitnodiging aan de Raad om dit vaker te doen. In de wisselwerking met VWS wordt het 
advies ook betrokken. 
 
Het verslag wordt openbaar gemaakt.  

 
4. CBG: Gedane zaken en zaken voor de toekomst  

 
De voorzitter van het CBG schrijft een notitie over ontwikkelingen tijdens zijn 
voorzitterschap en toekomstige aandachtspunten voor het CBG. Het concept is nog in 
ontwikkeling en thans alleen voor bespreking in de Raad. De Raad heeft  met de 
Voorzitter in vertrouwen en openhartig van gedachte gewisseld.   
 

5. Herbenoemen en aftreedschema  

 

De leden kunnen een keer herbenoemd worden. Afgesproken wordt dat de leden 

kunnen bevestigen voor herbenoem in aanmerking te komen. Voor het 3e en 4e jaar 

komt een aftreedschema worden vastgesteld. De leden kunnen via de mail bevestigen 

voor de herbenoeming in aanmerking te komen en voor welke periode daarvan 

gebruik zal worden gemaakt.  

 

6. Rondvraag 

- 

 

7. Sluiting 

 
De voorzitter sluit de vergadering en bedankt alle aanwezigen voor hun inbreng. 
 


